
Dansk Sankt Bernhard Klub 
 

 

Bestyrelsesmøde :  Den . 06.11.2024 

Deltagere:  Alle 

 

Dagsorden . 

1. valg af ordstyrer 

Lise-Lotte 

2. valg af referent  

Jacob 

3. godkendelse af dagsorden 

OK 

4. godkendelse af sidste referat   

OK 

5. opfølgning af pligter/opgaver (Ulla,Betina,Susanne, Jacob,Lise-Lotte)  

Lovændringen er godkendt af DKK, men vi kontrollerer igen lige for at få 

skrevet dato for ændring og formulering af paragraffen rigtigt ind i 

vedtægterne. 

Ulla siger tak, men nej tak til kreds 10 omkring lån af tæpper. Vi køber selv et 

sæt messetæpper 4x10 meter. Lise-Lotte bestiller. Tæpperne er til brug for 

indendørs udstillinger på Sjælland. 

6. økonomi ved kassereren 

Der overføres 80000 kr. til højrente-konto.  

Prisen for bladet er årligt omkring 25000 kr. det er en gevaldig stor del af 

foreningens samlede budget. Vi starter med at sende ud elektronisk denne 

gang, mens der også sendes ud i fysisk form. Der vil være mulighed for at 

afmelde det fysiske blad. 

7. avl og sundhedsudvalget   



Intet nyt 

8. udstillingsudvalget  

Juleudstilling: 

Foderpræmier – sponsor er inviteret på klubbens regning til julefrokosten.  

Betina bestiller foderpræmier til juleudstillingen. Foderet leveres til Jacob, der 

pakker en trailer med foder og tæpper, og nogen tager traileren med, når de 

passerer Slagelse på vejen. 

Der sendes invitation til julefrokost ud i dag eller i morgen. Betaling på box. 

Invitationen til julefrokost sendes ud til alle medlemmer, samt slås op på 

Facebook. Der købes dommergave. 

Der er bestilt rosetter. Der må købes mødepræmier. 

9. aktivitetsudvalget    

Intet nyt 

10.  Klubbens medier 

Bladet er redigeret færdigt og er afsluttet. Sendes ud snarest.  

Bestyrelsen havde en snak om opdatering af diverse lister til udsendelser af 

medlemsmails og klubblad. 

11.  Næste leder   

Betina skriver den næste. 

12.  næste møde  

3. december kl. 19. 

13. eventuelt 

 

 

 

 

 

 


